

TABLE OF CONTENTS 目 录

机器学习成员推理攻击研究进展与挑战

Research Progress and Challenges of Membership Inference Attacks in Machine Learning

- 高婷..... 1

公平性指派问题及其进化求解算法

Fair Assignment Problem and Its Genetic Algorithm

- 崔允汀, 何胜学..... 16

基于深度神经网络的短时地铁客流预测

Short-Term Subway Passenger Flow Prediction Based on Deep Neural Network

- 李安娜, 李永福..... 26

城乡居民收入差异变化及其影响因素分析

Analysis on the Change of Income Differences between Urban and Rural Residents and Its Influencing Factors

- 李荟霖..... 36

生产企业原材料供应链规划研究

Research on Raw Material Supply Chain Planning of Production Enterprises

- 陈诗宇, 崔芷欣, 王静..... 47

二阶常微分方程边值问题的 5 点差分算法

Five-Point Difference Algorithm for Second-Order Ordinary Differential Boundary Value Problems

- 李明英..... 58

基于机器学习的抗乳腺癌候选药物的优化

Optimization of Anti-Breast Cancer Drug Candidates Based on Machine Learning

- 李荟霖, 李明英..... 68

城镇职工基本养老保险基金缴费与给付的影响研究

Study on the Influence of Payment and Treatment of Basic Pension Insurance Fund for Urban Workers

- 方云霞..... 81

基于收益共享 - 期权联合契约下零售商是允许有限损失的供应链协调研究

A Study on Supply Chain Coordination in Which Retailers Are Allowed Limited Losses under Revenue Sharing-Option Pooling Contracts

- 赵雪云..... 90

基于多订单多生产线的预制构件生产调度优化模型

Optimal Precast Production-Scheduling Model Based on Multiple Orders and Multiple Production Lines

林自然..... 96

乙醇制备 C4 烯烃收率的优化建模

Optimization Modeling of Yield of C4 Olefins with Ethanol

朱瑞依, 张雯, 邵千一..... 111

推荐算法的相似度计算综述

Review on Similarity Calculation of Recommendation Algorithms

黄向春, 赵芬霞, 安建业..... 119

周转空间受限的装配式建筑准时(JIT)调度优化

Optimization of Just-in-Time (JIT) Scheduling for Prefabricated Buildings with Limited Turnover Space

陈静颖..... 125